



CANADA

TREATY SERIES 1997/46 RECUEIL DES TRAITÉS

CULTURE

Exchange of Notes between the Government of **CANADA** and the Government of the **FRENCH REPUBLIC** constituting an Agreement amending the Agreement concerning Cinematographic Relations, done in Ottawa on May 30, 1983, as amended, the Agreement concerning Promotion of Film and Video Co-production Projects in the Field of Animation, done in Paris on January 10, 1985, as amended, the Agreement on Television Relations, done in Paris on July 11, 1983, as amended and the Agreement regarding the Development of French Language Audiovisual Co-production Projects for Television, done in Ottawa on March 14, 1990

Ottawa, May 21, 1993 and October 25, 1997

In force October 25, 1997

CULTURE

Échange de Notes entre le gouvernement du **CANADA** et le gouvernement de la **RÉPUBLIQUE FRANÇAISE** constituant un Accord modifiant l'Accord sur les relations cinématographiques, signé à Ottawa le 30 mai 1983, tel que modifié, l'Accord relatif à la promotion de projets de coproduction cinématographique ou audiovisuelle dans le domaine de l'animation, signé à Paris le 10 janvier 1985, tel que modifié, l'Accord sur les relations dans le domaine de la télévision, signé à Paris le 11 juillet 1983, tel que modifié et l'Accord relatif au développement de projets de coproduction audiovisuelle télévisée de langue française, signé à Ottawa le 14 mars 1990

Ottawa, le 21 mai 1993 et le 25 octobre 1997

En vigueur le 25 octobre 1997

62221724(G1)
62221731(F1)

Dept. of Foreign Affairs
Min. des Affaires étrangères
AOUT 24 2001
Return to Departmental Library
Retourner à la bibliothèque du Ministère